



---

# THE YUKON GAZETTE

---

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

---

# LA GAZETTE DU YUKON

---

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

---

Volume 40 Number 02

Whitehorse, February 15, 2021

---

---

Volume 40 Numéro 02

Whitehorse, 15 février 2021

---

**PUBLICATION AND SUBSCRIPTION**

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index .....	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index .....	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December .....	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

**PUBLICATION ET ABONNEMENT**

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel) .....	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II .....	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre .....	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





**THE YUKON GAZETTE**

**LA GAZETTE DU YUKON**

**TABLE OF CONTENTS**

**TABLE DES MATIÈRES**

Item	Page
<b>PART I</b>	
<b>CHANGE OF NAME NOTICES.....</b>	<b>1</b>
<b>NOTICES.....</b>	<b>3</b>
<b>APPOINTMENTS.....</b>	<b>4</b>
<b>LAND TITLES ACT, 2015.....</b>	<b>4</b>
<b>STUDENT FINANCIAL ASSISTANCE ACT, 2016.....</b>	<b>4</b>
<b>TERRITORIAL COURT ACT.....</b>	<b>4</b>
<b>HOUSING CORPORATION ACT.....</b>	<b>5</b>
<b>MOTOR VEHICLES ACT.....</b>	<b>5</b>
<b>NOTARIES ACT.....</b>	<b>5</b>
<b>WATERS ACT.....</b>	<b>6</b>
<b>MINISTERIAL ORDERS.....</b>	<b>7</b>
<b>CORRECTIONS ACT, 2009.....</b>	<b>7</b>
<b>PART II</b>	
<b>REGULATIONS.....</b>	<b>8</b>
<b>HEALTH PROFESSIONS ACT.....</b>	<b>8</b>
<b>LANDS ACT.....</b>	<b>8</b>
<b>PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT.....</b>	<b>9</b>
<b>TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT.....</b>	<b>9</b>

Article	Page
<b>PARTIE I</b>	
<b>AVIS DE CHANGEMENT DE NOM.....</b>	<b>1</b>
<b>AVIS.....</b>	<b>3</b>
<b>NOMINATIONS.....</b>	<b>4</b>
<b>LOI DE 2015 SUR LES TITRES DE BIENS-FONDS.....</b>	<b>4</b>
<b>LOI DE 2016 SUR L'AIDE FINANCIÈRE AUX ÉTUDIANTS ...</b>	<b>4</b>
<b>LOI SUR LA COUR TERRITORIALE.....</b>	<b>4</b>
<b>LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION.....</b>	<b>5</b>
<b>LOI SUR LES VÉHICULES AUTOMOBILES.....</b>	<b>5</b>
<b>LOI SUR LES NOTAIRES.....</b>	<b>5</b>
<b>LOI SUR LES EAUX.....</b>	<b>6</b>
<b>ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....</b>	<b>7</b>
<b>LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS.....</b>	<b>7</b>
<b>PARTIE II</b>	
<b>RÈGLEMENTS.....</b>	<b>8</b>
<b>LOI SUR LES PROFESSIONS DE LA SANTÉ.....</b>	<b>8</b>
<b>LOI SUR LES TERRES.....</b>	<b>8</b>
<b>LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ.....</b>	<b>9</b>
<b>LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES.....</b>	<b>9</b>







**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Crystal Dionne DIMOND**  
Previous Name: **Crystal Dionne EDZERZA**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of January, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Kyle Andrew SEATH**  
Previous Name: **Kyle Andrew KIRBY**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 25 day of January, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Asa Louise GISHLER**  
Previous Name: **Anna Louise GISHLER**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 26 day of January, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Cecilia Fawn Rosalee LLOYD**  
Previous Name: **Cecilia Fawn Rosalee SATHER**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 29 day of January, 2021*



**PART I - CHANGE OF NAME NOTICES**

**PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

---

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Renley Jayson SMITH**

Previous Name: **Rebecca Joy SMITH**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 3 day of February, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Lesley STERN**

Previous Name: **Lesley Monica Robert STERN**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 4 day of February, 2021*



**NOTICES**

**AVIS**

**NOTICE TO CREDITORS**

Please take note that a Certificate of Intent to Dissolve has been issued under the Business Corporation Act on January 4, 2021 for the following corporation:

**NAME OF CORPORATION:** Happy Daze R.V. Center Ltd.  
**CORPORATE ACCESS NUMBER:** 523308  
**REGISTERED OFFICE:** 159 – 986 Range Road, Whitehorse, Yukon Y1A 4V1



**APPOINTMENTS**

FILED

O.I.C. 2021/01 - 11 January, 2021

**LAND TITLES ACT, 2015**

Pursuant to paragraph 6(1)(a) of the *Land Titles Act, 2015*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Leslie McRae is appointed as Registrar, Yukon Land Registration District.

2 The appointment of George Asquith as registrar, made by Order-in-Council 2016/27, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of January, 2021

*This notice was published in the Whitehorse Star on 22 January 2021.*

FILED

O.I.C. 2021/02 - 11 January, 2021

**STUDENT FINANCIAL ASSISTANCE ACT, 2016**

Pursuant to subsection 6(1) of the *Student Financial Assistance Act, 2016* the Commissioner in Executive Council orders

1 Jane Londero and Meagan Timmons are appointed as members of the Student Financial Assistance Committee for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of January, 2021

*This notice was published in the Whitehorse Star on 22 January 2021.*

FILED

O.I.C. 2021/03 - 11 January, 2021

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to section 6 of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Adrian F. Brooks is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a five-year term.

2 Brian Neal and Richard Schneider are each appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a five-year term, effective January 29, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of January, 2021

*This notice was published in the Whitehorse Star on 22 January 2021.*

**NOMINATIONS**

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/01 - 11 janvier 2021

**LOI DE 2015 SUR LES TITRES DE BIENS-FONDS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 6(1)a) de la *Loi de 2015 sur les titres de bien-fonds*, décrète :

1 Leslie McRae est nommée registraire, District d'enregistrement des terres du Yukon.

2 La nomination de George Asquith à titre de registraire, effectuée par le Décret 2016/27, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 jour de janvier 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 janvier 2021.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/02 - 11 janvier 2021

**LOI DE 2016 SUR L'AIDE FINANCIÈRE AUX ÉTUDIANTS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 6(1) de la *Loi de 2016 sur l'aide financière aux étudiants*, décrète :

1 Jane Londero et Meagan Timmons sont nommées membres du Comité d'aide financière aux étudiants pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 jour de janvier 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 janvier 2021.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/03 - 11 janvier 2021

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

1 Adrian F. Brooks est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon, pour un mandat de cinq ans.

2 Brian Neal et Richard Schneider sont nommés juges adjoints de la Cour territoriale du Yukon pour un mandat de cinq ans, à compter du 29 janvier 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 jour de janvier 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 janvier 2021.*





FILED

O.I.C. 2021/04 - 28 January, 2021

**HOUSING CORPORATION ACT**

Pursuant to paragraph 5(1)(a) of the *Housing Corporation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Georgina Nagano is appointed as chair of the Yukon Housing Corporation board of directors effective February 1, 2021, for a one-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

FILED

O.I.C. 2021/05 - 28 January, 2021

**MOTOR VEHICLES ACT**

Pursuant to subsection 24(1) of the *Motor Vehicles Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Julius Debuschewitz and Deanna Thick are appointed as members of the Driver Control Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

FILED

O.I.C. 2021/06 - 28 January, 2021

**NOTARIES ACT**

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Cheryl Berkers (Director, Public Service Commission)

Emi Callahan (Human Resources Consultant, Education)

Adil Syed (Justice Projects Officer, Justice)

2 The appointment of the following persons as a notary public are revoked:

Tanya Lubbers (OIC 2017/174)

Michael Kipkirui (OIC 2019/79)

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/04 - 28 janvier 2021

**LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur la Société d'habitation*, décrète :

1 Georgina Nagano est nommée présidente du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, à compter du 1<sup>er</sup> février 2021, pour un mandat d'un an.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/05 - 28 janvier 2021

**LOI SUR LES VÉHICULES AUTOMOBILES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 24(1) de la *Loi sur les véhicules automobiles*, décrète :

1 Julius Debuschewitz et Deanna Thick sont nommés commissaires de la Commission de réglementation des conducteurs pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/06 - 28 janvier 2021

**LOI SUR LES NOTAIRES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Cheryl Berkers (directrice, Commission de la fonction publique)

Emi Callahan (conseillère en ressources humaines, Éducation)

Adil Syed (agent de projet, Justice)

2 Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Tanya Lubbers (Décret 2017/174)

Michael Kipkirui (Décret 2019/79)



**PART I - APPOINTMENTS**

**3** Order-in-Council 2019/12 is amended by replacing the expression “(Human Resources Service Representative, Public Service Commission)” under the appointment of Angela Ens with the expression “(Reconciliation and Engagement Consultant, Justice).”

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

FILED

O.I.C. 2021/07 - 28 January, 2021

**WATERS ACT**

Pursuant to subsection 8(1) and paragraph 8(2)(a) of the *Waters Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Robert McIntyre is appointed as a member of the Yukon Water Board, effective April 1, 2021, for a term ending September 30, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

**PARTIE I - NOMINATIONS**

**3** Le Décret 2019/12 est modifié en remplaçant l'expression « (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique) » par l'expression « (conseillère en réconciliation et participation, Justice) » dans la nomination d'Angela Ens.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/07 - 28 janvier 2021

**LOI SUR LES EAUX**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 8(1) et à l'alinéa 8(2)a) de la *Loi sur les eaux*, décrète :

**1** Robert McIntyre est nommé membre de l'Office des eaux du Yukon, à compter du 1<sup>er</sup> avril 2021, pour un mandat se terminant le 30 septembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021



**MINISTERIAL ORDERS**

FILED

M.O. 2021/01 - 12 January, 2021

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

- 1** Iris Binger is appointed as a probation officer.
- 2** The appointment of Dahn Casselman as a probation officer, made by Ministerial Order 2017/22, is revoked.
- 3** The appointment of Robin Smith as a probation officer, made by Ministerial Order 2019/34, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of January, 2021

*This notice was published in the Whitehorse Star on 22 January 2021.*

**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS**

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/01 - 12 janvier 2021

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

- 1** Iris Binger est nommée agente de probation.
- 2** La nomination de Dahn Casselman à titre d'agente de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2017/22, est révoquée.
- 3** La nomination de Robin Smith à titre d'agent de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2019/34, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 jour de janvier 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 janvier 2021.*





**PART II**

**PARTIE II**

**REGULATIONS**

**RÈGLEMENTS**

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/08 - 28 January, 2021

DÉCRET 2021/08 - 28 janvier 2021

**HEALTH PROFESSIONS ACT**

**LOI SUR LES PROFESSIONS DE LA SANTÉ**

Pursuant to the *Health Professions Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les professions de la santé*, décrète :

1 The attached *Midwives Regulation* is made.

1 Est établi le *Règlement sur les sages-femmes* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/09 - 28 January, 2021

DÉCRET 2021/09 - 28 janvier 2021

**LANDS ACT**

**LOI SUR LES TERRES**

Pursuant to the *Lands Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les terres* décrète:

1 The attached *Order Transferring Administration of Land (Off-Road Vehicles)* is made.

1 Est établi le *Décret transférant l'administration de terres (véhicules hors route)* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



FILED

O.I.C. 2021/10 - 28 January, 2021

**PLACER MINING ACT and QUARTZ MINING ACT**

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** This Order amends the *Prohibition of Entry on Certain Lands (Ross River Area) Order*.

**2** In section 3, the expression "January 31, 2021" is replaced with the expression "April 30, 2022".

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

FILED

O.I.C. 2021/11 - 28 January, 2021

**TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT**

Pursuant to the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Off-Road Vehicle Management Area Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of January, 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/10 - 28 janvier 2021

**LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR et LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et à l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète :

**1** Le présent décret modifie le *Décret interdisant l'accès à certaines terres (région de Ross River)*.

**2** L'article 3 est modifié en remplaçant l'expression « 31 janvier 2021 » par l'expression « 30 avril 2022 ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/11 - 28 janvier 2021

**LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement sur les zones de gestion des véhicules hors route* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de janvier 2021

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



